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CONCEPTVERSLAG van het algemeen bestuur ODMH 
 

  

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Beide vertegenwoordigers van 

de Provincie Zuid-Holland zijn afwezig. De Provincie heeft schriftelijk laten weten met alle stukken in te 

stemmen. De heer Pannekoek geeft aan de vergadering vroegtijdig te moeten verlaten en laat weten 

met alle stukken in te stemmen, ook namens mevrouw Boere. 

 

Magdeleen Sturm, directeur van het interbestuurlijk programma (IBP) versterking VTH-stelsel 

(vergunningverlening, toezicht en handhaving), sluit aan voor een toelichting op de stand van zaken 

van het IBP. Na de presentatie wordt de agenda verder gevolgd. 

 

Mededelingen 

De heer Mutter meldt dat vanaf 13 februari 2023 iedereen die digitaal een vergunning of ander besluit 

bij de ODMH aanvraagt, antwoordbrieven of besluiten zoveel mogelijk via het platform 

jeleefomgeving.nl ontvangt. Papieren toezending blijft mogelijk, maar de OMDH streeft ernaar het 

proces zoveel mogelijk digitaal uit te voeren. 

 

Aanwezig : T. van Vugt, Gouda (voorzitter) 

  R. Breeuwsma, Alphen aan den Rijn 

  J.L. van den Heuvel, Bodegraven-Reeuwijk 

  A. Kerssies, Waddinxveen 

  D.J. Knol, Bodegraven-Reeuwijk 

  W. Pannekoek, Krimpenerwaard (opening en presentatie IBP VTH) 

  J. Schuurman, Zuidplas 

  M. Douw, controller 

  A. Mutter, secretaris 

Gasten : M. Sturm, directeur IBP (opening en presentatie IBP VTH) 

Afwezig : J. Baljeu, Provincie Zuid-Holland 

  R. Boere, Krimpenerwaard 

  M. Klijmij-van der Laan, Gouda 

  E.J. Nieuwenhuis, Waddinxveen 

  L. Spies, Alphen aan den Rijn 

  M. Stolk, Provincie Zuid-Holland 

  W. Zijlstra, Zuidplas 

   

Notulist : A. Stout (Emma Handson B.V.) 

Onderwerp : Vergadering van het algemeen bestuur 

Datum : 9 maart 2023 

Bijlage(n) : n.v.t. 

Afdeling staf 

Sylvia Kodde 

088 – 5450496  

skodde@odmh.nl 

 

Postbus 45 

2800 AA Gouda 

088 - 5450000 

www.odmh.nl 

 

http://www.odmh.nl/
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2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

 

3. Conceptverslag AB-vergadering d.d. 20 oktober 2022 

De vergadering van december 2022 is niet doorgegaan vanwege het ontbreken van belangrijke 

stukken. Daarom is het conceptverslag van de vergadering van 20 oktober 2022 geagendeerd. 

 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

4. Uitgangspuntennotitie 2024 

De uitgangspuntennotitie 2024 bevat ontwikkelingen die vanaf 2024 van invloed kunnen zijn op de 

uitvoering van de werkzaamheden van de ODMH. Het betreft een inhoudelijke verkenning en geen 

financieel document. Eventuele financiële gevolgen worden zo nodig in de begroting of in de aanloop 

naar de nieuwe jaarprogramma’s in kaart gebracht. 

 

In het DB is gesproken over de communicatie richting de gemeenteraden over onder andere de 

Omgevingswet en de Wet kwaliteitsborging voor het bouwen (Wkb). De voorzitter vindt het een goed 

idee voor de zomer van 2023 een memo naar de raden te versturen met een toelichting op de stand 

van zaken en inzicht in de eventuele financiële effecten. 

 

De heer Schuurman merkt naar aanleiding van paragraaf 4.3 van de uitgangspuntennotitie (opstellen 

maximale invulling industrieterreinen) op dat de tafel economie van de regio Midden Holland wil 

bekijken of de planologische mogelijkheden op de industrieterreinen marktcomform zijn of moeten 

worden verruimd. Het is praktisch de trajecten gelijk te schakelen. De voorzitter vindt het verstandig 

dit onderwerp in gezamenlijkheid te blijven bekijken. 

 

De heer Knol merkt op dat de financiering een probleem kan vormen en dat het ambitieniveau en de 

uitvoering kunnen botsen. De voorzitter herkent dit risico en geeft aan dat dit de komende periode 

verder moet worden onderzocht. 

 

De voorzitter is benieuwd welke gevolgen de Wet open overheid (Woo) heeft voor de capaciteit van 

de ODMH. 

 

Het AB stemt in met de uitgangspuntennotitie 2024. 

 

De heer Breeuwsma stelt voor een gezamenlijke radenbijeenkomst te organiseren, waarin onder 

andere de uitgangspuntennotitie en de Omgevingswet aan de orde kunnen komen. Hiermee wordt 

recht gedaan aan de behoefte vanuit de raden betrokken te zijn. De voorzitter geeft aan dat eerder is 

geconstateerd dat de VTH-nota een goed momentum biedt om de raden bij te praten over de 

ontwikkelingen die spelen. Hij vindt het daarom een goed idee een regiomeeting te organiseren en te 

zijner tijd de agenda hiervoor te bepalen. Daarnaast blijft het mogelijk voor raden een bezoek te 

brengen aan de ODMH. De heer Van den Heuvel complimenteert de opstellers van de 

uitgangspuntennotitie. In de notitie wordt op een heldere manier uitgelegd welke zaken spelen op het 

terrein van de ODMH en vormt daarom een goed stuk om de raden betrokken te houden. 

 

5. Nota Bodembeheer en Bodemkwaliteitskaart 

De nota is geactualiseerd en aangevuld met nieuwe ontwikkelingen. De in 2011 ingezette lijn wordt 

doorgezet. Het doel blijft met gebiedsspecifiek beleid zoveel mogelijk grond en bagger op een 

verantwoorde wijze te hergebruiken. 
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Het AB stemt in met de Nota Bodembeheer en de Bodemkwaliteitskaart. 

 

De colleges dienen de stukken ter inzage te leggen, waarna de gemeenteraden beide documenten 

kunnen vaststellen. 

 

6. Wijziging gemeenschappelijke regeling ODMH (ontwerp) 

Op 1 januari 2022 is de Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr) gewijzigd. De wijziging heeft als 

doel de democratische legitimatie van de gemeenschappelijke regelingen en de kaderstellende en 

controlerende rol van de gemeenteraden en de Provinciale Staten te versterken. Het AB wordt 

voorgesteld de ontwerpwijziging van de Gemeenschappelijke regeling ODMH en de toelichting vast te 

stellen en de colleges te verzoeken in te stemmen met de gewijzigde regeling en deze voor 

zienswijzen voor te leggen aan de raden en Provinciale Staten. 

 

De voorzitter geeft aan dat het DB heeft gezocht naar een manier waarop tegemoet kan worden 

gekomen aan de behoefte van raden meer betrokken te zijn bij de uitvoeringskaders. Het DB stelt voor 

de VTH-nota aan te merken als kaderstellend document, waarop een zienswijze wordt aangevraagd. 

Hieraan kan een beknopte evaluatie van de gemeenschappelijke regeling en het functioneren daarvan 

worden toegevoegd. Deze evaluatie zou voor het eerst rond 2025-2026 aan de orde zijn, als de 

nieuwe VTH-nota wordt opgesteld. 

 

De heer Knol vraagt een nadere toelichting op het proces. Het proces voor het opstellen van de 

VTH-nota is al erg ingewikkeld en wordt hierdoor nog ingewikkelder. De voorzitter antwoordt dat de 

gewijzigde Wgr diverse instrumenten biedt om de raden nader te betrekken. Het opvragen van een 

zienswijze is een instrument waarmee invulling wordt gegeven aan de behoefte van raden nauwer 

betrokken te zijn. De raden worden echter niet betrokken bij het opstellen van de VTH-nota en kunnen 

zelf bepalen op welke manier zij tot een zienswijze komen. 

 

De heer Schuurman merkt op dat ook kan worden gewacht met besluitvorming over dit punt totdat 

vanuit de raden een expliciete behoefte wordt geuit. De heer Kerssies merkt op dat het doel van de 

gewijzigde wet meer democratische legitimatie is en is daarom voorstander van het betrekken van de 

raden. De heer Breeuwsma herkent de behoefte de raden meer in positie te brengen, maar hij ziet 

uitvoerbaarheid ook als aandachtspunt. Hij is daarom voorstander van het opvragen van een 

zienswijze. Op het moment dat blijkt dat de uitvoerbaarheid in het geding komt, kan het proces verder 

worden ingekaderd. De voorzitter is het hiermee eens. Het proces kan in de toelichting op de 

gemeenschappelijke regeling worden opgenomen. Als het proces de eerste keer is doorlopen, kan het 

AB de ervaringen bespreken. 

 

Het AB stelt de ontwerpwijziging van de Gemeenschappelijke regeling ODMH en de toelichting, met 

twee aanvullingen, vast en verzoekt de deelnemers (colleges) in te stemmen met de ontwerpwijziging 

van de regeling en deze voor zienswijzen voor te leggen aan de raden en Provinciale Staten.  

In de toelichting worden de volgende twee aanvullingen verwerkt: Het AB wenst bij het opstellen van 

de eerstvolgende gemeentelijke VTH-nota en opvolgende VTH-nota’s de raden te betrekken door de 

colleges voor te stellen om de nota vóór vaststelling door de colleges voor zienswijzen aan de raden 

voor te leggen. Het AB wenst daarnaast een beperkte evaluatie van het functioneren van de regeling 

uit te voeren op het moment dat een nieuwe VTH-nota wordt opgesteld (rond 2025-2026).  

 

De heer Schuurman vraagt aandacht voor een goede toelichting op het voorstel in de oplegbrief voor 

de colleges en raden, zodat de bedoeling van het AB duidelijk is. 
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7. Vaststelling Landelijke Handhavingsstrategie Omgevingsrecht (LHSO) 

Het AB wordt voorgesteld het landelijke uniforme handhavingskader over te nemen. Het kader treedt 

op hetzelfde moment in werking als de Omgevingswet. In de werkwijze verandert als gevolg van het 

kader weinig. 

 

De colleges wordt verzocht de LHSO vast te stellen voor de taken van de ODMH. 

 

8.  Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

9.  Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 29 juni 2023. 

 

 

De secretaris, De voorzitter, 

 

 

A. Mutter T. van Vugt 

 

 

 


